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Sprawozdanie z obrad Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej Rady 

Miasta i Gminy Kórnik z dnia 20 lutego 2025 roku 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godzinie 1220 w siedzibie Rady - Ratuszu                  

w Bninie. W obradach Komisji uczestniczyli członkowie Komisji, wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły, wiceburmistrz Bronisław Dominiak, przedstawiciele Kombusu z Panią prezes Beatą 

Urbaniak, urzędnicy oraz mieszkańcy gminy. 

Członkowie Komisji przyjęli protokoły z posiedzeń:  24.12.2024 r, 23.01.2025 r. 

Na początku obrad mieszkanka Bnina przedstawiła uciążliwości ze strony boiska 

szkolnego w Bninie dla jej nieruchomości. 

Następnie odbyła się dyskusja na temat dostępności oferty Kórnickiego 

Przedsiębiorstwa Autobusowego Kombus Sp. zo.o dla mieszkańców Naszej gminy. Komisja 

wystosowała pismo z pytaniami od mieszkańców do spółki Kombus i Burmistrza odnośnie 

problemów z funkcjonowaniem komunikacji. 

Członkowie Komisji zaopiniowali  projekty uchwał w sprawach: 

- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla części obszarów wsi: Kamionki, Mościenica, Skrzynki, Czmoniec, Radzewo, Konarskie        

i Biernatki w gminie Kórnik – pozytywna opinia członków Komisji. 

- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w miejscowości Szczytniki i Koninko w rejonie ulic: Wspólnej, Pisarskiej, Mostowej                      

i Piotrowskiej, gmina Kórnik – pozytywna opinia członków Komisji. 

- nadania nazwy ulicy w miejscowości Kórnik -nazwa ulicy Bolesława Leśmiana – 

mająca swój początek od działki oznaczonej nr 78/13 i biegnąca do działki nr 75/2, której 

podstawę stanowi droga oznaczona jako działka nr 78/22 – pozytywna opinia członków 

Komisji. 

- przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania 

drogami powiatowymi – przejęcie od Powiatu Poznańskiego zadania publicznego zarządzania 

drogą powiatową 2472P w zakresie  dotyczącym opracowania projektu 

przebudowy/rozbudowy drogi powiatowej w zakresie  budowy ścieżki pieszo-rowerowej w 

ciągu drogi powiatowej 2472P na odcinku od ul. Dworzyskowej w miejscowości Radzewo do 

skrzyżowania z ul. Witosa w miejscowości Kórnik - pozytywna opinia członków Komisji. 

- przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania 

drogami powiatowymi – przejęcie od Powiatu Poznańskiego zadania publicznego zarządzania 

drogą powiatową 2471P w zakresie dotyczącym budowy ścieżki pieszo-rowerowej od m. 

Czmoń do m. Radzewo – pozytywna opinia członków Komisji. 

Dyskusję na temat kryteriów przejmowania dróg przeniesiono na następne posiedzenie 

Komisji. 

Członkowie Komisji zapoznali się z korespondencją przekazaną do wiadomości 

Komisji raz z pismem Parafii p.w.św. Józefa Rzemieślnika w Robakowie ws. Budowy parkingu 

przy cmentarzu w Robakowie. 

Członkowie Komisji zapoznali się z wykazem wniosków o ustalenie warunków 

zabudowy. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki 

Przestrzennej.  

      Sporządził  

        Adam Zydroń 


